

**UCHWAŁA NR XXVI/208/2021
RADY GMINY TRZCINICA**

z dnia 10 marca 2021 r.

**w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/188/2020 Rady Gminy Trzcinica z dnia 2 grudnia 2020r.
w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze,
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich
pobierania.**

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2020r. poz. 713 zm. poz. 1378) oraz art. 17 ust. 1 pkt 11 i art. 50 ust. 6 ustawy z dnia 12 marca 2004r. o pomocy społecznej (t.j. Dz.U.z 2020r. poz. 1876, zm. poz. 2369) uchwala się co następuje:

§ 1. Dokonuje się zmiany Uchwały Nr XXIV/188/2020 rady Gminy Trzcinica z dnia 2 grudnia 2020r. ogłoszonej w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego z dnia 11 grudnia 2020r. poz. 9650 w ten sposób, że § 2ust.1 otrzymuje brzmienie:

1. Dla osób korzystających z usług ustala się następujące zasady odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze:

Dochód na osobę ustalony jako procent kryterium dochodowego określonego w art. 8 ust.1 ustawy o pomocy społecznej.	Wysokość odpłatności ustalana w procentach od kosztu usługi dla:	
	Osoby samotnie gospodarujące	Osoby w rodzinie
Do 100%	Nieodpłatnie	Nieodpłatnie
Powyżej 100%- 150%	10%	20%
Powyżej 150%- 200%	20%	25%
Powyżej 200%- 250%	25%	35%
Powyżej 250%-300%	30%	45%
Powyżej 300%-350%	45%	65%
Powyżej 350%-400%	75%	85%
Powyżej 400%	100%	100%

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Trzcinica.

§ 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego.

I
WICEPRZEWODNICZĄCY
RADY GMINY

Krzysztof Waloszczyk

Uzasadnienie

W związku z wdrożeniem od 1 stycznia 2021r. Uchwały Nr XXIV/188/2020 z dnia 2 grudnia 2020r. stwierdzono, że dochód na osobę ustalony jako procent kryterium dochodowego nie obejmuje wszystkich osób, a konkretnie ich dochodu mieszczącego się w zakresie 1% w przedziałach powyżej 150, 200, 250, 300, 350, 400.

W związku z powyższym stało się konieczne dokonanie zmiany aby obliczając kryterium dochodowe uprawnionej osoby prawidłowo kwalifikować i ustalać reguły odpłatności.

W tym stanie rzeczy postanowiono zmienić zakres procentowy znajdujący się w tabeli.